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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Ilyen gazdagok vagyunk?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdéseket kívánok

benyújtani Kákosy Csaba Gazdasági és Közlekedés Miniszter Úrhoz . A kérdésre a választ

írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt évben a Gazdasági Operatív Program (GOP-2007-2 .1 .1 ./B) keretében a tárca a

Közép Európai Gázterminál ZRt. részére 50 millió forint összegben pályázati támogatás t

nyújtott gázpalack töltősor létesítésére Dunaalmáson (2007 . X. hó 11 .) . A beadott pályázatot

úgy támogatatta a tárca, hogy egyébként köztudott, hogy Magyarország területén 5

telephelyen összesen 142 ezer tonna/év PB palack tölt őkapacitás áll kihasználatlanul, j ó

állapotban bármelyik pillanatban működésre késszé tehetően.

Fentiek tükrében a tárca döntése és a beadott pályázat támogatása igen csak elgondolkodható .

Mindezekre tekintettel kérdezem miniszter úrtól :

1. Mennyiben tekinti indokoltnak új gázpalacktöltő gépsor létrehozását, ha egyébkén t

korszerű technikával felszerelt, de üresen álló gépsorok fölös kapacitása, különöseb b

befektetések nélkül is rendelkezésre áll ?

2. Rendelkezésemre tudna-e bocsátani hatástanulmányokat, amelyek alapján kiírták a

pályázatot? (Különös tekintettel arra, hogy történt-e gazdasági számítás a pályáza t

kiírását megelőzően. )

3. Lesz-e következménye annak, ha kiderül, az elnyert pénzösszeg, az 50 millió forint

kerülhetett volna jobb helyre, azaz a kormány nem sáfárkodik megfelel ően az

adófizetők pénzével? (Lett volna szabad kapacitás, így a beruházás feleslegese n

valósul meg . )

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . február 14.

Márton Attila
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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